
Gislaved Västbo Brukshundklubb

Protokoll styrelsemöte 2023-03-14
Närvarande: Ordförande Solveig Karlsson,Vice ordförande Reine Lidén, Kassör
Karin Lindh ,  Suppleant Jerker Andersson, Sekreterare Carin Grönkvist, 
Ledamot Christina Josefsson, Ledamot Malin Bennet ,  Suppleant Elisabeth 
Andersson

§ 8. Mötets öppnande.
Ordförande Solveig Karlsson hälsade alla välkomna.

§ 9. Godkännande av dagordning.
Dagordningen godkändes.

§ 10. Val av två justeringsmän.
Att justera dagens protokoll valdes Elisabeth Andersson och Malin Bennet.

§ 11. Föregående protokoll.
Föregående protokoll lästes upp, godkändes, och lades till handlingarna.

§ 12.  Sektorer 

- Tävling
Carin G. har skickat förfrågan till Smålandsstenar BK angående om de kan hjälpa oss
med TL till lydnadstävlingen den 20/5.  De kunde inte hjälpa oss. Frågan har sedan 
skickats till Värnamo BK, vi inväntar svar. 

Den 15/4 har vi Lkl/Hkl och den 13/5 Elit spår tävling. Reine och Jerker ska kolla 
upp hur många spår vi kan få ut. Christina är sekreterare den 15/4 och Solveig den 
13/5. Vi ska höra om Magdalena kan var TL.

Bernt Lindsten har avsagt av sig att vara med i tävlingssektorn.
I tävlingssektor för år 2023 ingår Christina Josefsson, Solveig Karlsson, Reine Lidén 
och Jerker Andersson. Christina ska även kolla med Magdalena Johansson om hon 
vill ingå i sektorn.



- Utbildning
Kurserna för våren 2023. 
Marianne Ström tar en valpkurs, Sofie Söderström ska ha en ”prova på” kurs. Solveig
Karlsson tar en vardagslydnad.
 Carin Grönkvist kommer att ha en appellkurs med lydnad och spår. Hon startar den 
27 mars kl. 18.00. 

Träningshelg med Marta Landin. Anslaget behöver formuleras om. Det borde stå att 
”Gislaved Västbo BK inbjuder till… ” det är otydligt att det är klubben som är 
arrangör. Carin kontaktar Sofie Söderström angående detta.

Sofie S. har förslag på föreläsare. Styrelsen har fått uppgifter mejlat till sig. Beslut 
kan inte tas idag, då tid för att kolla upp detta behövs. Vi får återkomma i detta 
ärende.

- Kök
Ny prislista på fika är uppsatt. Vissa priser får vi sätta anslag på när det behövs, 
beroende på vad vi har att servera.

§ 6. Ekonomi
Kassör Karin Lindh redovisade vår ekonomi. 

Räntefonden är uppsagd och pengarna flyttade till plusgiro.
Karin har även kollat upp vad det skulle kosta om vi skulle ha bankgiro. Det skulle 
kosta 1300 kr/år. Nu betalar vi 950 kr/år. Så det är inte aktuellt.
 Vi får betala en liten avgift om vi ska betala till bankgiro, men det har endast rört sig 
om 80kr på ett helt år, så den summan motiverar inte byte till bankgiro.

Vi betalar 552kr/år för Swish samt 2kr per betalning.

Den 13 mars 2023 har vi skickat in ansökan om bidrag till kommunen.

Vår kopiator har gått sönder och styrelsen beslöt att vi ska köpa in en ny.

§ 7.  Övriga frågor

Städdag på klubben lördag den 10 juni. Efteråt grillar vi hamburgare. Anslag kommer
att sättas upp samt hemsida och Facebook.

Styrelsen beslöt att vi ska ansluta oss till klubbwebben. Detta för ett mera enhetligt 
gränssnitt och att det blir lättillgängligt att komma in på regler och övrigt matnyttigt 
som finns på SBK:s hemsida. Malin och Carin ska hjälpas åt att genomföra detta. 



Vi har en del böcker över som är inköpta till kurser, vi tänkte att vi skulle rea ut 
dessa. 
Pris inte satt ännu. 

Nästa möte 2023-04-11 kl. 18.30

Ordförande tackade för visat intresse och avslutar mötet.

Vid protokollet Ordförande

Sekreterare Carin Grönkvist                                  Solveig Karlsson

Justeras                                                                   Justeras

Elisabeth Andersson                                               Malin Bennet


